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Szanowny Panie Prerydencie,

zwracam sig z prosb4 o zabezpieczenie drodk6w w budzecie miasta woctawka na

zakup i wykonanie doswietlenia przejscia dla piesrych na ul. Kapitulnej na wysokosci ul
Milei.

Przejscie dla pieszych, szczeg6lnie te bez sygnalizacji swietlnej, (na ul. Kapitutrej tak

wla6nie jest) s4 bardzo niebezpieczne dla pieszych. Znaki drogowe infonnuiqce o przejSciu s4

niedostatecznie widocme a samo przejScie bardzo czgsto tonie w ciemnojciach.

Ponadto bardzo proszg o montaz nowoczesnych, wykonanych u'tecbnologii led znak6w

drogowych D6 informuj4cych o przejSciu dla pieszych.
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